
                        Styrelsesammanträde 2021-11-07
Närvarande: Viktoria Nilsson Ordförande, Stina Thysell Persson Ordf.innebandysektionen,
Viktoria Svanbro Ledamot, Göran Nilsson Ordf.skidsektionen, Göran Vesterlund
Ordf.badmintonsektionen, Lars-Gunnar Helgesson Ledamot, Carina Felixon Kansliet

Ej närvarande: Anna Engman Kassör, Mikael Oja Ordf.cykelsektionen, Roland Johansson
Ledamot, Annelie Knutsson Ordf.fotbollssektionen, Carina Myrman Ordf.bingosektionen, Anna-
Stina Nordahl sekreterare

 

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Genomgång av senaste protokoll

Föregående protokoll förväntas styrelsen ha läst igenom innan mötet. Punkter som behöver
följas upp kommer under ordinarie punkter. Möjlighet att meddela om något glömts finns vid
varje styrelsemöte.

4. Covid-19

Inga förändringar

5. Stora dokumentet

Några få justeringar kvar att fixa bl.a checklista ang.kränkning/hot.

6. Årshjulet och på gång i sektionerna

Årshjulet ligger på hemsidan

Bingo: Ordförande skall enligt föregående protokoll bli kallad till sektionsmöte, men detta har ej
följts. Orförande påminner sektionen.

Fotboll: Ordförande har ej hört nåt ang. uppföljningen kring bollskoj. Ledarträff under v.45

Innebandy: All verksamhet är uppstartad. Västerbottningen har gjort ett reportage om herrlaget.
Slipsvepor till Hammarhallen är på G med hjälp av kommunen. 5st spelare har under höstlovet
delatgit i Youthcamp.

Skidor: Spårdragarna har blivit bjudna på middag på Hotell Vännäs. Möte under v.45

Badminton: Spelar/tränar som vanligt, men är missnöjda med förflyttning av träningstider. Det
har även saknats nät i hallen i Vännäsby. Detta har lyfts med Peter Lundström och ska
åtgärdas.

Cykel: Sektionen har fått tag på en container för att använda som förråd. Planerar för att hålla
ledarledda träningar för stora och små kommande säsong. Styrelsen diskuterade här att det bör
vara samma tränings,-och medlemsavgift för cykel som för all annan ledarledd verksamhet i
föreningen. Detta skall även tas upp på årsmötet. Det som är kvar att göra till nästa säsong är
staket, gräs samt träportal.

Omklädningsrum reningsverket: Viktoria S har lämnat in en ansökan till Östen Berglunds
fond och denna är under behandling. Enligt föregående protokoll så skulle Annelie kalla till en
insats där fotbollssektionen, Viktoria N och Viktoria S skulle rensa och städa upp använda



lokaler samt plocka ner gamla sponsorskyltar från läktaren. Någon sådan kallelse har dock inte
gått ut.

7. Projekt

Trygga arbetsmiljöer: Här jobbas det bl.a kring utomhusbelysningen vid Vännäs IP. Det skall
även göras en sammanställning av vad mer som behöver åtgärdas till nästa säsong.

Utan spaning ingen aning: Lämnas

Vår förening vill-Strategi 2025: En träff med Fredrik på SISU ska inplaneras under November
månad.

8. Kansli

598/1229 betalande aktiva i föreningen t.o.m v.44 Bingolotter inför uppesittarkvällen börjar delas
ut. Det finns även Bingolotto kalendrar att hämta ut. Polisutdragen är inlämnad. Detta gäller
även nu inför kommande övernattningscuper för medföljande föräldrar.

9. Ekonomi

Budgetarbete inför 2022: Viss stöttning kring detta kan behövas ute i sektionerna.

Stödfonden-21: En kortfattad info kring detta ska översättas till 3 språk. Ansökningsformuläret
är även uppdaterat.

Kompensationsstöd: Inskickad och kompletterad.

10. Sponsring och övriga avtal

En avstämning mot Intersport skall göras ang frivaror för 2021. Se punkt 6 innebandy ang
slipsvepor.

11. Övriga frågor

Kränkande behandling/hot checklista: Se punkt 5 Stora dokumenten.

Informationsmaterial SVIF: Ska kollas igenom, uppdateras och så småningom beställas.

Östen Berglund fond: Se punkt 6 omklädningsrum reningsverket.

Valberedningen: Datum för årsmötet blir måndag 21/3-2022.

Ledartöjor: De nya ledartröjorna från Adidas blir gråa. Styrelsen beslutar att sektionerna
använder pengar från frivaror och kickback till inköp av ledartröjor. Börja med huvudstyrelsen
del av kickback/frivaror och sedan vidare till sektionernas. Berit och Stina ansvarar för inköp.

Idrottsråd: Innebandyn och fotbollen har blivit kallade och gått på kommunens idrottsråd och
där togs frågan upp vad syftet med dessa möten skall vara. Detta skall kommunen förtydliga.
Återkoppling förväntas från kommunens sida.

Nästa möte: 5/12 19.00 Vännäs IP

Mötet avslutas

 

Viktoria Nilsson Ordförande                                              Viktoria Svanbro Ledamot/

                                     tf sekreterare 

 



 


